



Paris, le 19 novembre 2015

Chers Collègues,

Après les attentats meurtriers du 13 novembre 2015, la Société Française de Dermatologie souhaite rendre hommage aux trop nombreuses victimes et apporte son soutien à leurs proches.

La Société Française de dermatologie et tous les dermatologues français sont très touchés des témoignages de sympathie et de soutien adressés spontanément du monde entier.

En ces temps difficiles, le moindre geste de solidarité est si apprécié.

Gardons l'espoir d'un futur plus serein pour les générations à venir.

Pr Marie-Aleth RICHARD

Présidente de la Société Française de Dermatologie

*Dear Colleagues,*

*The French Society of Dermatology wish to pay tribute to the too many victims from the 13rd November terrorism attacks and support all their families*

*The French Society of Dermatology and all the French Dermatologists were very touched by all condolences and words of support coming spontaneously and generously from all around the world.*

*In this difficult time, the smallest gesture is so appreciated.*

*Let us hope for a more peaceful future for the generations to come.*

*Pr Marie-Aleth RICHARD*

*President of the French Society of Dermatology*